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Abstract (en)
The invention relates to a hand-held shrinking apparatus which comprises an injector-type burner with a combustible gas nozzle (4) arranged in a
mixing nozzle which tapers in the direction of flow and sucks combustion air in through its end having the larger cross-section, and a combustion
chamber. To improve the performance of a hand-held shrinking apparatus and make it easier to handle, a number of mixing nozzles (6, 7, 8) are to
be arranged one behind the other in the direction of flow, the outlet orifice of the mixing nozzle arranged upstream in each case projecting into the
intake end of the mixing nozzle arranged downstream in each case. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Handschrumpfgerät mit einem Injektorbrenner, der eine Brenngasdüse (4) aufweist, die in einer sich in Strömungsrichtung
verjüngenden Mischdüse angeordnet ist, die durch ihr Ende mit dem größeren Querschnitt Verbrennungsluft ansaugt, und mit einer
Verbrennungskammer. Um die Leistung und die Handlichkeit eines Handschrumpfgerätes zu verbessern, sollen in Strömungsrichtung hintereinander
mehrere Mischdüsen (6, 7, 8) angeordnet sein, wobei die jeweils stromaufwärts angeordnete Mischdüse mit ihrer Austrittsmündung in das
Ansaugende der jeweils stromabwärts angeordneten Mischdüse ragt. <IMAGE>
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